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Abstract (en)
The subject of the invention is a ladle for treating metal, comprising a metal casing (1) which is equipped, on its inner surface, with a refractory wall
coating (3) and with a refractory base coating (4) carrying a taphole (5), characterised in that the surface of the refractory base coating (4) in contact
with the metal under treatment is a concave surface having, at any point, a slope directed towards the taphole (5). A further subject of the invention
is a process for producing such a refractory base coating.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une poche pour l'élaboration de métal comportant une enveloppe métallique (1) munie, sur sa surface interne, d'un
revêtement réfractaire de paroi (3) et d'un revêtement réfractaire (4) de fond portant un trou de coulée (5), caractérisé en ce que la surface du
revêtement réfractaire de fond (4) en contact avec le métal en élaboration est une surface concave présentant en tout point une pente dirigée vers le
trou de coulée (5). L'invention a également pour objet un procédé de réalisation d'un tel revêtement réfractaire de fond.
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